
Goedemorgen, graag zou ik morgen in de raad een vraag willen stellen over de Nassaukade en de 

brief die bewoners aan het college schreven. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Johanna Besteman  

Gemeenteraadslid CDA Rijswijk 


